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erkeersprobleem 

n de 

 ’s-

Op zondag 26 november is om 17.00 onthuld “de boog 
van licht” boven de tunnelbak van de ‘s-Gravendijkwal. 
Dit teken van hoop is geïnstalleerd in opdracht van 
B.O.O.G. de Bewoners- en Ontwikkelings Organisatie 
’s-Gravendijkwal, die hiermee hun verzoek om 
ondertunneling van de ’s-Gravendijkwal willen 
illustreren. Zij verkeren al jaren in een omgeving die tot 
de meest vervuilde straten van Nederland wordt 
gerekend. Behalve verkeersproblemen en 
milieuvervuiling, wordt de 's-Gravendijkwal in haar 

bestaan als bewoonbare straat bedreigd door bestuurlijke problemen, overlastgevende horeca 
en een overmaat aan opvanginstellingen. De bewoners, die ook voor de aangrenzende wijken 
strijden, en nu al vele jaren in verslechterende omgeving wonen, hopen op licht aan het eind 
van de tunnel…of eigenlijk: licht bovenop een tunnel! 

Het college moet de komende maanden een keuze 
maken tussen de verschillende “tunnelopties” die 
Rotterdam de komende 10 jaar wil uitvoeren. De 
raadsvergaderingen daarover zijn al begonnen. Er 
gaan stemmen op om de Maasboulevard te 
ondertunnelen. Maar dat is een project voor 
toeristen, waarbij bovendien een v
wordt opgelost dat vele malen kleiner is dan dat 
van de Maastunneltraverse. Ondertunneling va
's-Gravendijkwal is een project voor de 
Rotterdammers. Bewoners en bedrijven van de

Gravendijkwal en omgeving hebben veel zwaarwegende argumenten aangedragen om als 
hoogste prioriteit gezien te worden.  
 
zie: www.sgravendijkwal.nl 


